

Proprietors of this Paper; which Commissaries or Deputies shall be allowed to ask, through the Magistrate who administers the Oath, such Questions of the Deponent, as they shall judge necessary, relative to the Object of the Oath.

Article IV.

Each Declaration shall contain only what belongs to one Holder, whether they are his own Property, or held by him for Account of others; mentioning therein his Name, Quality, and Place of Abode; and this Declaration shall be made conformable to the Model annexed to the present Convention.

Article V.

Duplicates shall be made of these Declarations, certified to be true, signed by the Holders of the said Papers, and previously delivered to the English and French Commissaries or Deputies; who shall be obliged, Three Days after receiving these Declarations, to assist at the taking of the Oath before the Magistrate appointed for that Purpose.

Article VI.

As this Paper may, since the last Treaty of Peace, have past into the Hands of Three different Classes of Proprietors, namely, the actual Proprietors, the intermediate, and the original; the Form of an Oath, suitable

tares de ce Papier; aux quels Commissaires ou Deputés il sera loisible de faire, par l'Entremise du Magistrat qui administrera le Serment à celui qui viendra le prêter, telles Questions qu'ils jugeront nécessaires relativement à l'Objet du Serment.

Article IV.

Chaque Declaration ne contiendra que ce qui appartient à un seul Porteur, soit comme Propriétaire en propre, soit comme Depositaire pour Compte d'autrui; il y sera fait Mention de son Nom, Qualité, et Demeure; et pour cette Declaration on se conformera au Modele joint à la presente Convention.

Article V.

Ces Declarations seront faites doubles, certifiées veritables, signées des Porteurs des dits Papiers, et remises d'avance aux Commissaires ou Deputés Anglois et François, qui, Trois Jours après la Reception de ces Declarations, seront obligés d'assister à la Prèstition du Serment devant le Magistrat prposé à cet Effet.

Article VI.

Comme, depuis le dernier Traité de Paix, ce Papier peut avoir passé par Trois différentes Classes de Propriétaires, savoir, les Propriétaires actuels, les intermediaires, et les originaires, on prescrira dans les